



Hong Kong Scrabble Players Association

A member association of WESPA

Website: <http://hkscrabble.org> Email: info@hkscrabble.org

Parental consent form for participating in Scrabble tournaments

家長同意書：參與 Scrabble 比賽

I, _____ (name of parent), the father / mother / guardian* of _____ (name of player), hereby confirm that I allow _____ (name of player) to participate in the Scrabble tournament on _____ (date) held at _____ (venue).

My phone number is _____ and I understand that the tournament organiser may call me to confirm the authenticity of this Parental Consent Form.

本人_____ (家長姓名) 為_____ (參賽者姓名) 之 父親 / 母親 / 監護人*，現同意_____ (參賽者姓名) 參與於_____ (日期) 在_____ (地點) 舉行之 Scrabble 比賽。本人的電話號碼是_____，並明白比賽主辦單位可能會致電本人，以確認本同意書內容屬實。

**Please delete the inappropriate. 請刪去不適用者*

The organiser may make phone call to confirm the authenticity of this Parental Consent Form. If you prefer to receive such a call only in Cantonese (not English) then please check this box.
主辦單位可能會致電以確認本同意書內容屬實。如您希望只以廣東話（而非英語）接聽來電，請加上剔號。

Signed 簽署: _____

Date 日期: _____

The information in this form will be retained by the tournament organiser for no more than 30 days after the tournament and will not be used for any other purpose. Please turn over for the Association's COVID-19 Scrabble tournament policy.

主辦單位會在比賽日期起計保留本表格三十天，而所填寫的資料不會用於比賽以外的用途。請參閱後頁以了解本會有關疫情下進行 Scrabble 比賽之政策。



Hong Kong Scrabble Players Association

A member association of WESPA

Website: <http://hkscrabble.org> Email: info@hkscrabble.org

The Association's COVID-19 Scrabble tournament policies:

All players under the age of 18 (as on the date of the tournament) must obtain written consent from at least one of his or her parents to participate in the tournament until further notice. Players may use the form prescribed by the Association (i.e. this Form), but a hand-written signed hard copy is also acceptable. The original form must be submitted to the Tournament Director before the start of the tournament for inspection. The Tournament Director may refuse the participation of an under-18 player who failed to hand in the written consent.

本會有關疫情下進行 Scrabble 比賽之政策：

所有於比賽當日為十八歲以下之參賽者須先獲得至少一位家長之書面同意，方可參賽，直至另行通知。參賽者可使用本會指定之表格（即本表格）作為家長同意書，亦可自擬手寫版本以供家長簽署。參賽者必須於比賽開始前向主辦單位提交本同意書的正本以供查閱。主辦單位可拒絕未能提交家長同意書的十八歲以下參賽者參賽。